



611 生命樹幼稚園

611 Tree Of Life Kindergarten

_____ 年入學申請表

_____ Application for Admission

A. 學生個人資料 Personal Information

申請編號：_____
 Application number

學生姓名：(中) _____
 Student Name Chinese

性別：_____
 Gender

按出生證明書(英) _____
 Same as Birth Cert. English

出生日期：____ / ____ / ____ 出生地：_____ 國籍：_____
 Date of Birth Date Month Year Place of Birth Nationality

慣用語言： 粵語 普通話 英語 其他：_____
 Language Cantonese Putonghua English Others

學生曾就讀之學校：_____
 School Attending

住宅地址：_____
 Home Address



B. 學生家庭資料 Family Information

父親姓名：(中) _____ (英) _____ 職業：_____
 Father's Name Chinese English Occupation

聯絡電話：(日間) _____ (晚間) _____ 電郵：_____
 Contact No. Day Night E-mail

所屬教會：611 靈糧堂(所屬小組：____) 其他教會：_____ 其他信仰：_____
 Church Attending 611 Bread of Life Christian Church (MG12) Other Church Other Belief

母親姓名：(中) _____ (英) _____ 職業：_____
 Mother's Name Chinese English Occupation

聯絡電話：(日間) _____ (晚間) _____ 電郵：_____
 Contact No. Day Night E-mail

所屬教會：611 靈糧堂(所屬小組：____) 其他教會：_____ 其他信仰：_____
 Church Attending 611 Bread of Life Christian Church (MG12) Other Church Other Belief

學生父母婚姻狀況： 已婚 分居 離婚 再婚
 Student Parent's Marital Status Married Separated Divorced Remarried

家庭狀況：兄__人、姐__人、弟__人、妹__人，就讀本校之兄弟姐妹姓名：_____
 Family status Elder Brother Elder Sister Younger Brother Younger Sister Have siblings attending in TOL

緊急聯絡人姓名：_____ 與學生關係：_____ 聯絡電話：_____
 Contact Person (In case of a emergency) Relationship of student Contact No.

C. 入學申請資料 Admission details

申請入讀級別： K1 K2 K3
 Admission Grade

擬入讀時段(請以1、2填寫你的優先次序)：_____ 上午班 _____ 下午班
 Session Preferred (Please set your priority by marking 1, 2) A.M. P.M.

家長簽名：_____
 Parent's Signature

申請日期：_____
 Application Date

聲明 Declaration

個人資料收集聲明 Personal Data Collection Statement

1. 報名表格內所提供的個人資料將供本園職員處理報名及學生事務之用。如入學申請不被接納，本園將銷毀一切有關的個人資料。
The personal data provided in this form will be used by the Kindergarten for purposes related to the processing of enrolment and student administration. Personal data of unsuccessful candidates will be destroyed.
2. 報名表格內所提供的個人資料將供本園職員向申請人推廣幼稚園最新資訊，包括任何舉辦之活動及服務、募捐活動及其他有關之活動。
The personal data provided in this form will be used by the Kindergarten for delivering information including any events and functions to be held, solicitation of donations and other related activities.

申請人聲明 Applicant's Declaration

1. 本人謹此聲明在此報名表格中填報的資料均屬完整正確。
I declare that the information provided in this form is accurate and complete.
2. 本人明白若提供任何虛假及誤導性的資料，申請資格將被取消。雖經註冊，亦屬無效；而一切已繳費用，概不退還。
I understand that provision of any false or misleading information therein shall lead to disqualification of the application for admission and any resulting registration. Any fees paid will not be refunded.
3. 本人明白提交的所有申請文件不會退還。
I understand that all documents submitted will not be returned.
4. 本人已細閱、明白並同意「個人資料收集聲明」的內容。
I have noted, understood and agreed to the contents of the Personal Data Collection Statement.

簽名
Signature: _____

日期
Date: _____

內部使用:

交報名表時請連同報名費40元繳交(所繳交費用一概不退還)

總金額: HK \$40.00 

繳交方法： 現金 支票 _____

收據號碼：_____ 日期：_____ 經手人姓名：_____